

姓 名	姜静静	性别	女	
职 称	讲师	系别	基础课部	
学 位	学士	电话	025-58606577	
E-mail	jingjingjiang@njau.edu.cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	大学英语教学及语言学			
社会兼职	无			
承担项目	无			
学术成果	<p>近期主要论文：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 高等院校课程目标设计的问题及对策，《文教资料》11月上旬刊(2010) 2. 语言测试的发展及其对语言教学的意义和影响，《考试周刊》第 54 期(2011) 3. 试论《全新版大学英语综合教程》教学设计，《考试周刊》第 79 期 (2012) 			
奖励荣誉	在第五届“外教社杯”全国高校外语教学大赛江苏省赛区（综合组）中荣获三等奖(2014)			

Teaching staff/ Personal inform



Name	Jingjing Jiang	Gender	Female
Title	Lecturer	Department	Basic Course Department
Degree	Bachelor	Telephone	025-58606577
E-mail	jingjingjiang@njau.edu.cn		
Unit address	40 Dianjiangtai Road, Nanjing	Post code	210031
Research field	College English Teaching and Linguistics		
Social appointments	None		
Research projects	None		
Academic achievements	<p>Research papers:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. The Problems and Countermeasures of Course Objective Design in Colleges and Universities, Materials of Culture and Education, First Issue, Nov.(2010) 2. The Development of Language Testing and its Significance and Influence on Language Teaching, Examination Weekly, Issue No. 54 (2011) 3. On the Instructional Design of Integrated Course (New College English), Examination Weekly, Issue No. 79(2012) 		
Reward & honor	<p>Awarded the Third Prize in the fifth “SFLEP Cup” National Teaching Contest of College English on the Jiangsu Province scale (Integrated English Group) (2014)</p>		